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9th November, 2018
2018年11月9日

8 Information on vendor and others involved in the development has been updated
更新賣方及有參與發展項目的其他人的資料

13 Location plan of the development has been updated
更新發展項目的所在位置圖

1st February, 2019
2019年2月1日

13 Location plan of the development has been updated
更新發展項目的所在位置圖

17 The Layout Plan of the Development has been updated
更新發展項目的布局圖

19,20 Floor Plans of Residential Properties in the Development have been updated
更新發展項目的住宅物業的樓面平面圖及有關資料

23 Floor Plans of Parking Spaces in the Development have been updated
更新發展項目中的停車位樓面平面圖

39,40 Cross-Section Plans of Building in the Development have been updated
更新發展項目中的建築物的橫截面圖

41,42 Elevation Plans have been updated
更新立面圖

55,56 Information in application for concession on gross floor area of building is updated
更新申請建築物總樓面面積寛免的資料

1st May, 2019
2019年5月1日

13 Location Plan of the Development has been updated
更新發展項目的所在位置圖

14 Aerial Photograph has been updated
更新鳥瞰照片

1st August, 2019
2019年8月1日

13 Location Plan of the Development has been updated
更新發展項目的所在位置圖

17 The Layout Plan of the Development has been updated
更新發展項目的布局圖

19,20 Floor Plans of Residential Properties in the Development have been updated 
更新發展項目的住宅物業的樓面平面圖及有關資料

23 Floor Plans of Parking Spaces in the Development have been updated 
更新發展項目中的停車位樓面平面圖
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1st August, 2019
2019年8月1日

39,40 Cross-Section Plans of Building in the Development have been updated 
更新發展項目中的建築物的橫截面圖

41,42 Elevation Plans have been updated
更新立面圖


